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Der er en grundejerforening i området på syd siden af den offentlige sti 

De små korte stier på kortet planlægges at blive private 

Den røde er offentlige 

Der bliver ikke ryddet sne på den røde sti i år 

Den røde sti er halv med asfalt og halv med grus 

Hvis man skal handle eller i skole cykler man gennem Bo MidtVests område 

Der er noget smadder på den halvdel der ikke er asfalteret 

Man ønsker den sidste halvdel asfalteret 

Bo MidtVest vejen er uden slidlag - Solparken 

Der mangles en lampe i krydsningspunktet mellem rød og blå sti i den vestlige ende 

Grundejerforeningen holder legepladsen og grønne områder 

Det er brugerne og de tilstødende, som skal vedligeholde stien når den bliver overdraget 

Kloak dæksel i stien ligger og vipper. Man kan ikke køre over den med kørestol 


